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ABSTRACT:

Conglomeration Surah is Meccia (unanimously). When we read its verses
carefully, we’ll find that it includes a frightful invisible seeing with signs of
doomsday and judgment marks.

This research starts with clarifying all indicative levels of Quran expression.
Grammatical, morphological and phonetic levels provide Quranic evidences that
explain the descriptions, conditions and terrors of the doomsday. These levels
also manifested strange universal changes when human self is asked who buried
it oppressively as it is alive, whereas the rhetorical level created climax of
inimitability because it pointed to the three sections of Quran eloquence .All
these arts appointed to explain states of great occurrences, to prove prophecy of
Muhammad (our messenger) who informed the heaven message of Allah and to
face the renegades and unbelievers.

RESUME:

Agglomération Sourate est meccia (a 'unanimité) .Quand nous lisons son versets
attentivement, nous allons trouver ce qu’il comprend une vision invisible
effroyable des signes de marque apocalyptique et de jugement. Cette recherche
commencer par clarifier tous les niveaux indicatifs de coran expression. Niveau
grammatical, morphologique et phonétique fournissent .Preuver coraniques qui
expliquent les légendes, les conditions et les terreurs De la fin du monde. Ces
niveaux se manifestent également des changements universels étranges quand
moi humain et demandé qui a enterré accablante qu’il est vivant, alors que le

niveau rhétorique apogée crée de inimitabilité car les souligné les trois section
de I'éloquence du coran.

Tous ces arts nommés a expliquer les états de grands évenements, de prouver la
prophétie de muhammad (notre messager) qui informé le message de ciel
d’Allah et faire face a la renégats et les incrédules.
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